
Schriftelijke vragen aan het College: 
 
Het gaat niet goed met de egel in Nederland. Natuurmonumenten heeft een ‘red de egel’ 
campagne gestart, in 30 jaar tijd is de populatie gehalveerd, er worden jaarlijks 135.000 egels 
doodgereden, en het IUCN heeft zijn status al naar meer bedreigd veranderd, vanwege de 
extreme daling in populatie. Een sombere blik. 
 
De egel kan gezien worden als signaalsoort. Hij eet insecten, slakken en andere kleine 
organismen, en als het slecht gaat met de egel, kan dat dus ook een teken zijn dat het slecht 
gaat met de prooidieren. Daarnaast zijn veel van deze prooien pestdieren voor tuinen, 
(moes)tuinierders en boeren, waardoor de egel bijdraagt aan het verminderen van pesticiden.  
 
Maar door het verstenen van onze tuinen, verkeer, het verwijderen van bladeren in de herfst, 
het verdwijnen van taluds en bosschages en de afname van prooidieren, maken wij het de 
egel (en nog vele andere dieren) erg lastig. Dit is met relatief makkelijke en goedkope 
maatregelen tegen te gaan. Denk bijvoorbeeld aan ‘egelsnelwegen’, heggen in plaats van 
schuttingen, egelhuisjes in de winter of dumpplekken voor herfstbladeren. Daarom stelt 
GroenLinks Diemen de volgende vragen: 
 

- Heeft het college in beeld wat er gedaan kan worden voor de egel in Diemen? 
- Kan het college aangeven wat er al wordt gedaan, en nog gedaan gaat worden voor 

het bevorderen van de egelpopulaties? 
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